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Zápis ze schůze Osadního výboru v Chlebovicích 

konané 31. 01. 2023 v prostorách hasičské zbrojnice v Chlebovicích 
 

Přítomni dle prezenční listiny: Libor Janečka, David Marek, Nika Valkovičová, Tomáš 

Bužek,  

Hosté: náměstek primátora p. Kajzar (MMFM), p. Valentinová, pí. Zlá, p. Nastálek, 

1. První schůzka nově zvoleného osadního výboru. 

2. Seznámení s řešením požadavku  

➢ „V loňském roce, na základě požadavku osadního výboru Chlebovice, provedlo 

statutární město Frýdek-Místek výběrové řízení na zpracovatele projektové 

dokumentace řešení odvodnění v lokalitě kolem ulice K lomu v Chlebovicích. 

Náklady na zpracování této projektové dokumentace měly být hrazeny 

z finančních prostředků určených na činnost Osadního výboru Chlebovice. 

Bohužel veškeré obdržené nabídky byly výrazně vyšší. Než předpokládaná cena 

zakázky ve výši 500,- tis. Kč (mezi 800,- až 1 500,- tis. Kč). Proto byla soutěž na 

zpracovatele výše uvedené projektové dokumentace zrušena. 

Obracím se na Vás pane předsedo s dotazem, zda Osadní výbor z prostředků 

určených na jeho činnost uhradí i případné vyšší náklady na zpracování 

projektové dokumentace řešení odvodnění v lokalitě kolem ulice K lomu 

v Chlebovicích. Podle stanoviska Osadního výboru bude rozhodnuto o případném 

vyhlášení nového výběrového řízení na zpracovatele projektové dokumentace.“ 

✓ Odpověď osadního výboru: „Souhlasíme případně s vyššími náklady na 

zpracování projektové dokumentace“. 

3. Předseda osadního výboru se zúčastnil informativní schůzky ve Staříči, kde byla 

představena vize komunitní energetiky možného využití lokalit bývalých dolů 

v našem území. 

4. V pondělí 6. 2. 2023 se bude konat v kanceláři primátora na Magistrátu Frýdku-

Místku schůzka zástupců osadních výborů k používání nově vybudovaného systému 

rozhlasu. 

 Osadním výborem byl zmocněn účastnit se jednání pan Nastálek, který je určen OV 

jako zástupce pro PR(zástupce pro styk s veřejností, který se věnuje budování image 

OV a zlepšování jeho veřejného vnímání ve prospěch obce). 

5. Připomínky občanů: 

➢ Rodiče žáků ZŠ a MŠ přišli s návrhem k sepsání petice za postavení tělocvičny. 

➢ Paní Zlá požaduje uvedení své soukromé cesty do původního stavu. Jednalo se o 

penetrační asfalt.  Část pozemku zabrala stavba nové benzínové pumpy, která 

neoprávněně zasahuje vlastníkům na pozemek. Z původní šíře 4 metrů je cesta 

široká 1 metr (viz příloha č.2). 

➢ Požadavek občanů ulice Pod Kabáticí – původní příkop v úseku před domem č. 

p. 58 uvést do původního stavu a po vyčištění napojit na původní odvod 
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povrchových vod, který byl rozježděn a zasypán při výkopu kanalizace. Při dešti 

se voda hromadí a neodtéká, zaplavuje okolní pozemky. 

Kanály měly být původně zakomponovány do zakázky o kanalizaci a při výstavbě 

nové cesty. Uvedení do původního stavu bylo opakovaně projednáváno se 

stavbou. 

➢ Paní Valentinová taktéž požaduje odvodnění příkopu na ulici Pod Kabáticí 56 

v délce 47 metrů z důvodu nedokončeného úžlabí ke stávající propusti. Foto může 

doložit. 

➢ Paní Zlá upozorňuje na odstavené auto – vrak (viz příloha č.1). 

➢ Paní Čaganová připomínkuje změny v jízdním řádu: 

1) o víkendu žádá vrácení autobusu s odjezdem „Místek Poliklinika“ v 8:40 hodin 

ve směru do Chlebovic. Autobus teď jezdí prázdný a vrací se v 9:26 hodin směr 

Místek jako linkový; 

2) autobus, který jezdil v 15:50 hodin ze zastávky „Chlebovice kostel“ ve směru 

do Místku byl zrušen a nyní jezdí autobus v 15:22 hodin.  Prosba o navrácení 

původního času v 15:50 hodin. 

6. Osadní výbor požaduje reklamaci opravy omítky kapličky, která vykazuje známky 

degradace. 

7. Podnět k provedení studie asfaltové cesty na ulici K Lomu a U Hřiště. 

8. Pan náměstek Kajzar na schůzce ohledně stavby tělocvičny uvedl, že je nutné ukončit 

smlouvu s panem Jankem a vyrovnat závazky. Bude následovat nový výběr 

projektanta s revizí projektu a výběrové řízení na zhotovitele. Do tří měsíců od tohoto 

data je v plánu vybrat nového projektanta (duben 2023), do léta proběhne výběrové 

řízení na zhotovitele a do října 2023 bude vybrán nový zhotovitel. 

9. Zápisy ze schůzí Osadního výboru zasíláme na magistrát paní Lysické a panu 

náměstkovi Kajzarovi. 

 

Další schůze Osadního výboru v Chlebovicích – 7. března 2023 

 

Zapsala: 

 

Nika Valkovičová 
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Přílohy k zápisu z 31.1.2023 

Příloha č. 1 
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Příloha č. 2 
 

 


